

3 Route

Run 6K

紫微天后宮天地神人

Enjoy run along Tzeuei Machu Temple for the heaven, the earth, men and gods

- Ⓐ 紫微天后宮 Tzeuei Machu Temple
 - Ⓑ 紫微天后宮 Tzeuei Machu Temple
- 集合時間：AM09:30分 桃園巨蛋體育館
發車時間：AM10:00分 發車
Departure time: Assemble by 09:30AM
Departure at 10:00AM

里程標高圖 Altitude Diagram



全程 Full course 6km
總爬升 Total climb 312m

Hare
黃正義
Justice
周永泉
Charger



位於三峽六寮崙紫微天后宮歷史悠久、信徒眾多，廟堂主祀護佑眾生的黑面三媽！此廟群山環抱座落於紫微山，建築外觀、氣勢雄偉、殿內莊嚴肅穆，有不少中外香客慕名參香！



Located in Sanhsia Liulaiolun, Tzeuei Machu Temple has a long history with a large number of believers, in which worships Heimien Ma, the temple master to bless all living creatures. The temple situated in the Tzeuei Mt. is surrounded by mountains and the building appearance is imposing as well as solemn inside the temple, attracting many domestic and foreign pilgrims to visit!



更值得一探的是天后宮後方有非常優質的紫微聖母環山步道，其步道隱身在翠綠叢林之中，伴著潺潺的流水聲，行走在這岩石步道令人感到自然舒暢，而前段泥土路山徑伴隨著後段枕木登頂步道更帶有挑戰性，登頂景觀平台遠眺，視野之大山佳、柑園、林口、樹林、五股、觀音山入目之處盡是美景，此次台灣熊為來自各國Hash的好朋友、自然不能遺漏了這麼優然自得的廟宇山徑的Run，路程約莫2小時6k山徑，下山處更有是中途咖啡、啤酒補給站可供取用！



What is more worth a visit is that there is a very high quality Tzeuei Machu trail around the mountain at the back of the temple, and the trail is hidden in the greenwood, accompanied by the sound of running water. Walking on this rock trail makes people feel natural and comfortable. Moreover, the front section of the dirt mountain path is more challenging with the rear section of sleepers for the summit trail. From the landscape platform for climbing to the top, you can see the beautiful scenery in full view of Tasanchia, Kanyuan, Linkou, Sulin, Wuku and the Kuanyin Mt. In this event, the Taiwan bear can't miss such a carefree and content Run of the temple trail for good friends of Hash from various countries, which is about 2 hours and 6k length of trail, and especially, there is also a midway supply station for coffee and beer on the way down.

讀萬卷、行萬里、登高必得美景、親愛的Hasher、有句話說！不來不知道、一來嚇一跳。所以讓您不後悔的Run就是唯一選擇！

He that travels far knows much and can possess beautiful scenery after ascending a high mountain. Dear Hasher, there is a saying that you shall be shocked unless you don't come. You'll never regret this Run as it's your only choice!

